
安防线、火警线，PVC电缆（耐火）

产品名称 安防线、火警线，PVC电缆（耐火）

公司名称 瑞德通讯设备有限公司

价格 1.00/件

规格参数 品牌:OEM
型号:警报线
类型:安防线

公司地址 中国 浙江 金华市 科技园

联系电话 86 0579 82262268 15167964344

产品详情

品牌 OEM 型号 警报线
类型 安防线

警报线厂家供应安防线、火警线，pvc电缆

长期供应警报线，监控线。导体采用裸铜（cu），铜包铝(cca)，镀锡铜(tc),镀锡铜包铝（tcca).电缆芯数
可采用2芯，4芯，6芯，8芯，10芯，12芯，14芯，16芯，20芯。绝缘采用阻燃pvc。可选择撕裂绳。护套
采用聚氯乙烯或低烟无卤料阻燃护套料.可以供应屏蔽，非屏蔽，单股，多股。单对，多对。可根据客户
的不同要求，调整导体截面积和护套直径后生产，我们以优良的质量和合理的价格欢迎新老客户订购。

welcome to contact with us !

欢迎前来洽谈合作！

联系方式：15167964344

msn:mynameisdjj@hotmail.com

we manufactures network cable, communication cable, coaxial cable, ips cable, indoor multipair cable and network
jumper. besides, the company is able to design and manufacture according to customers’ requirements. the
company is located in jinhua hi-tech industrial park, adjacent to hangzhou international airport and shanghai and
ningbo ports. the company has well-experienced professionals in production, sale and management in the cable
industry. in the principle of “high quality & top credit”, the company provides top products and services. the
company sincerely cooperates with widespread customers for mutual benefit and communication industry! welcome
to contact us!
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msn:mynameisdjj@hotmail.com

mobile:+86-15167964344
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